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VERSLAG van de vergadering van het dagelijks bestuur van de ISD Bollenstreek, 

gehouden op woensdag 13 februari 2019. 
 

AANWEZIG  de heer D.T.C. (Dennis) Salman, lid en voorzitter 
de heer A.L. (Arno) van Kempen, lid en plv. voorzitter  
mevrouw J.A.C. (Jolanda) Langeveld, lid 
de heer F.Q.A.(Fred) van Trigt, lid  
de heer R.J. (Robert) ‘t Jong, secretaris  

 mevrouw C.A.M. (Elian) Cozijn, notulist  
 

AFWEZIG  
 

1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom. 
De heer Van Trigt komt iets later. 
Afgelopen week heeft de sessie over de Contourennota met de raad van Hillegom en die van 
Noordwijk plaatsgevonden en het waren positieve bijeenkomsten. Op 19 februari 2019 staat de sessie 
met de raad van Lisse gepland. Teylingen heeft besloten om de Contourennota in de reguliere 
commissie te bespreken en die vindt plaats op 11 maart 2019.  
Secretaris wordt binnenkort bij de Ronde Veenen lid van de onafhankelijke 
bezwaarschriftencommissie. Zodra de ingangsdatum bekend is publiceert de ISD deze nevenactiviteit 
op de website van de ISD.  
Aan de agenda is bij agendpunt 13 toegevoegd: aanbesteding ICT.  
             
2. Verslag dagelijks bestuur van 17 januari 2019 

 
Tekstueel:  
Het verslag is zonder wijzigingen vastgesteld. 
 
Naar aanleiding van: 
Geen opmerkingen. 
   
3. Lijst van toezeggingen 
De lijst is besproken en geactualiseerd. Een aantal toezeggingen staat op de agenda en kan van de 
lijst af.  
Toezegging 2018-22 (Formulierenbrigade): Het dagelijks bestuur gaat akkoord met het ambtelijk 
voorstel om eerst de ontwikkelingen en de ervaringen met de Papierwinkel van Teylingen af te 
wachten en daarna bekijken of andere gemeenten daarop willen aansluiten of alsnog een 
Formulierenbrigade wenselijk is. Noordwijk heeft al een Formulierenbrigade.  
Toezegging 2018-08 (Evaluatie Verdringing Tegenprestatie): Deze evaluatie inclusief de 
beleidsmatige evaluatie van de Tegenprestatie naar vermogen volgt voor het dagelijks bestuur van  
14 maart 2019.  
  
4. Ingekomen stukken en overzicht besluiten beleidsstukken 2018 en 2019 

 
a. Ingekomen en uitgaande stukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennis genomen van de in- en uitgaande stukken inclusief een 
persoonlijke brief van een klant en de reactie die de betrokken wethouders verstuurd hebben.  
 
b. Overzicht beleidsstukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennis genomen van het overzicht. De verordening Wmo is in alle 
gemeenten vastgesteld, maar de ISD heeft de raadsbesluiten nog niet ontvangen. 
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5. Verslag openbare vergadering algemeen bestuur ISD 14 januari 2019 
Het dagelijks bestuur heeft met de correctie van twee typefouten het verslag voorlopig vastgesteld.   
 

6. Jaarplan Planning en Control 
Het dagelijks bestuur heeft het jaarplan Planning en Control 2019 vastgesteld. De accountant is bijna 
klaar met de jaarcontrole 2018. Op basis van de interimcontrole en de jaarcontrole zijn er op dit 
moment geen bijzonderheden naar voren gekomen.  
 
7. Benoeming ambtelijk secretaris bezwaarschiftencommissie 
Het dagelijks bestuur gaat akkoord met de benoeming van de heer Rosenbaum. De heer Rosenbaum 
is met terugwerkende kracht tot 15 januari 2019 benoemd tot ambtelijk secretaris van de 
bezwaarschriftencommissie ISD Bollenstreek. 
 
8. Klanttevredenheidsonderzoek 2019 
Het dagelijks bestuur gaat akkoord met het voorstel om ook dit jaar I&O Research de opdracht te 
geven voor een klanttevredenheidsonderzoek conform vorig jaar.  

 
9.  Overheveling overbruggingszorg beschermd wonen 
Het dagelijks bestuur heeft de notitie en het voorstel om een onderzoek uit te voeren besproken. De 
vraag is gesteld of de laatste twee punten van de argumentatie van Leiden op bladzijde 2 wel sterk 
zijn. Het dagelijks bestuur staat positief tegen het voorgestelde onderzoek. En heeft wel de vraag 
gesteld hoe het zit met de financiële dekking als bescherm wonen overkomt naar de gemeenten. Dat 
moet vooraf goed duidelijk zijn. Bij het voorstel zijn de beleidsambtenaren betrokken geweest. 
Na discussie heeft het dagelijks bestuur besloten nog geen besluit te nemen op het voorstel, maar de 
notitie eerst te bespreken in het bestuurlijk overleg sociaal domein van 14 februari 2019  en in het 
Portefeuilehoudersoverleg Holland Rijnland en het voorstel opnieuw te agenderen voor het dagelijks 
bestuur van 14 maart 2019.       
 
10. Vervoer dagbesteding en Regiotaxi 
Het dagelijks bestuur heeft de twee notities besproken en heeft na discussie besloten om op korte 
termijn een kostprijsonderzoek uit te laten voeren, zodat snel bekend is wat de reële kostprijs is. Op 
basis daarvan brengt de ISD de consequenties voor kleine en grote zorgaanbieders in beeld en kan 
vervolgens het dagelijks bestuur een besluit nemen over hoe om te gaan met dagbesteding inclusief 
vervoer. Mogelijk zijn er ook andere mogelijkheden om het vervoer te regelen de moeite van een 
onderzoek waard, zoals indiceren zonder vervoer en één partij het vervoer naar de dagbesteding laten 
uitvoeren. Voor de klanten waarvoor nu een tussenoplossing van toepassing is, heeft het dagelijks 
bestuur gekozen voor optie 2. Secretaris zorgt dat de betrokken klanten hierover geïnformeerd 
worden. Gelet op de extra uitgaven vindt het dagelijks bestuur dat deze tussenoplossing zo kort 
mogelijk moet zijn. In de praktijk is altijd sprake van een spanningsveld tussen de wensen van de 
raden om alles toe te kennen en de financiële consequenties die daar tegenover staan. Het is goed 
om daarover met de raden van gedachten te wisselen, want tot hoever gaat de verantwoordelijkheid 
van de Overheid en waar hoort die bij de burger zelf thuis. 
 
11. Managementrapportage 31 januari 2019 
Het dagelijks bestuur heeft kennis genomen van de managementrapportage. Naar aanleiding van de 
sessies over de Contourennota maakt de ISD in verband met de mogelijke prioritering bij het 
klantenbestand PW een splitsing tussen gezinnen, alleenstaanden en alleenstaanden met kinderen. 
Zowel in absolute als relatieve zin valt het aantal klanten PW bij Noordwijk op. Van het klantenbestand 
PW is circa 25% statushouder.  
 
12. Ziekteverzuim januari 2019 
Het dagelijks bestuur heeft kennis genomen van het verzuimpercentage en heeft geen opmerkingen.    
 
13. Wat verder ter tafel komt 

 
Aanbesteding ICT 
Secretaris heeft dit onderwerp kort toegelicht. Formeel moet de ISD dit jaar voor het ICT-pakket dat de 
ISD gebruikt een Europese aanbesteding doen. Twee zaken die hierbij een rol spelen zijn de integrale 
toegang en de ervaringen van een buurgemeente. De problemen die een buurgemeente heeft bij een 
recente aanbesteding moeten we voorkomen. Voor het opstellen van een goed programma van eisen 
is meer duidelijkheid over de integrale toegang belangrijk. De inhoud van het pakket moet aansluiten 
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op het programma van eisen. Op verzoek van het dagelijks bestuur komt secretaris voor het volgend 
overleg van het dagelijks bestuur met een notitie met daarin een advies inclusief het tijdspad, de 
risico’s en de (on)mogelijkheid om de aanbesteding nog een jaar uit te stellen.  
  
14. Rondvraag en sluiting 
Geen gebruik van gemaakt.  
  
Aldus vastgesteld in de vergadering van het dagelijks bestuur d.d. 14 maart 2019 
 
  
De voorzitter,       De secretaris, 
                                
  
D.T.C. Salman                                                               R.J. ‘t Jong 

  
 


